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EU: Jediná dobrá zpráva na celé věci je, že Uršulka & company mají smysl pro černý humor. Nazvat
největší podraz “Příští generace EU”, to vyžaduje opravdu dávku inteligence.

“Next generation EU” – velice stručně přeloženo do lidštiny znamená : my to prožerem a
rozkradem, další generace to za nás zatáhne. No neberte to  !! Dá se to uchopit i jinak – ze všech
myslitelných návrhů, jak “oživit” ekonomiku po covidovém vypnutí si označte tu suverénně nejhorší a
… a máte koncepci “Next generation EU”

Můžeme to vzít i podrobněji. Každý pokrokově smýšlející EU občan, s řádně propláchnutým
mozkem tou jedině správnou propagandou o výhodnosti, nerozborném přátelství a solidaritě EU,
možná předpokládal, že v krizi by měli pomáhat ti silnější těm slabším. Tak se rychle probuďte
soudruzi – o tom to není a nebude. Padl sice nesmělý návrh – něco o Eurobondech (to si chtěl
Macron s Francií líznout smetánky), ale ten hned v zárodku zatipla mamá Merkel, protože by na tom
Německo nevydělalo, spíše určitě asi prodělalo. V mainstreamu taky dostali chvíli prostor snílci z
Itálie a Španělska, kteří drze žádali nevratnou (sic!) finanční pomoc, jakožto nejvíce postihnuté a
zadlužené ekonomiky. Řekové na tu naivitu museli koukat nevěřícně jak vejři – vždyť není to tak
dávno, co v rámci “pomoci” přišli o to nejlukrativnější, co v ekonomice měli. Tady jen připomenu, že
“EU pomoc” Řecku měla dvě fáze. V té první byly pohledávky soukromých bank vyměněny za
pohledávky státu tak, že dorazivší finanční EU pomoc byla okamžitě přesměrována na úhradu
pohledávek oněch soukromých bank. A v druhé fázi pak Řekům dravci z EU zprivatizovali to
nejlukrativnější co v ekonomice měli. Prostě taková pomoc, jako když rybáři vezmete lodě, sítě a
pruty a hezky mu soudružsky vysvětlíte, jak mu EU tím pomohla a zachránila ho od osudu horší než
smrt.. A po této zkušenosti zazněl požadavek na nezištnou pomoc! Blbci. Jinak se to nazvat nedá. Ale
aspoň to zkusili ….

Jenže se začíná projevovat působení tzv. průseronů, které jsou rychlejší než světlo. Znáte to –
všichni cítí, že průser je za dveřmi, ale v reálu zatím ještě nenastal. Italové blahořečí RF a Čínu místo
Bruselu, kterému naopak pálí vlajky. Aby toho nebylo málo, tak německý soud hlídající ústavnost v
zemi hodil vidle do tisku Eur, resp. zakázal jejich odkup německou centrální bankou, což byl asi
jediný bonitní kupující. Co fčil?? Zajisté někdo řekl – babo Uršulo raď. A ta dobrá duše přišla s
geniálním řešením, kdy vlk se nažere a koza zůstane celá. Opět přeloženo do lidštiny – Itálii
uplatíme, aby zůstala, a nezadlužíme se u toho. Tady by měli zpozornět všichni předlužení a bedlivě
prostudovat Uršulčino know how.

Tak co ta dobrá duše nevymyslela? No, koncept to je prostý – dnes si všichni (i ti extrémně
zadlužení a předlužení) půjčíme a splácet začneme až někdy … až nebudeme u vesla. Rozdělovat
vypůjčené samozřejmě nebudou ti, kdo si půjčí … kam bychom došli?? Na to tady máme přeci
milovaný a spravedlivý Brusel, kterému za odklonění vypůjčených peněz do správných rukou
samozřejmě ještě z toho zaplatíme. Jednoduché a geniální! Napřed byl návrh 500 miliard Eur, ale
pak asi někdo zvolal “A není to málo Antone Pavloviči Uršulo?” a tak se dnes, tuším, bavíme o 750
miliardách Eur. Takže kozu máme stále celou, protože nebudeme dlužit my, ale až naši následovníci.
Proto je asi název toho ďábelského plánu “Příští generace EU” – to aby bylo nezpochybnitelné, kdo to
zacáluje. Ovšem teď se ale taky musí nažrat vlk. Itálie dala rozhodně najevo, že si nenechá “pomoci”
jako Řecko, tedy, že nepřijme finanční pomoc výměnou za seznam, co mají následně prodat Německu
a spol. Problém. Ovšem i tento zapeklitý zádrhel Uršula zdárně a geniálně vyřešila. Hovoří se o tom,
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že z těch 750 miliard Euro půjde na přímou pomoc nějakých 50 miliard a zbytek … jóó … to je fakt
hodně vypečený kousek … zbytek mají dostat postižení formou dotací. Pokud v tuto chvíli všichni
přidušení živnostníci a malé firmy v celé EU ořezávají tužky, aby mohli co nejrychleji vyplnit dotační
žádosti než jim úplně dojdou prašule na přežívání, tak … tak si mohou dát voraz a nachystat
kapesník na utření nosu. Dotace mají být totiž účelově vázané pouze na jakýkoliv zelený nesmysl. To
by bylo, abychom neporučili větru, dešti a fyzice … že? A taky, o dostupnosti jakýchkoliv dotací pro
malé a nejmenší podnikatele netřeba psát, z praxe víme svoje. Zkrátka, ty dole dorazíme časovou a
právní náročností, peníze pak doručíme těm větším a bohatším. A ještě u toho budeme radostí hýkat,
kterak EU pomohla …

Tak si říkám, jestlipak ta Uršula není na výplatní listině Putina – přijde snad někdo na
zdařilejší způsob, kterak těm nejpočetnějším dole ukázat, že EU je fakt na ho*no? Za tohle musí snad
dostat i tučné prémie.

No, možná ale vše bude nakonec jinak. Konspirační a fejk weby přišly se zprávou, že poté, co Čínské
vedení “doporučilo” čínským firmám nadále nekupovat zemědělské produkty z USA údajně přijalo
rozhodnutí zbavit se US dluhopisů, protože FED potiskuje zelenou barvou už jakýkoliv papír nejméně
snad 25 hodin denně. Hukot při pádu dolaru by mohl účinně zastavit ty nesmysly z Bruselu.

Tož tak …


